
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji

Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie w dniu 19 lutego 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów przewodniczyl _

Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk
Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 9.15. otworzyl wspólne
•

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

W posiedzeniu uczestniczyli: '

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska

2)Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3)Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski,

4)Inspektor ds. Oswiaty - Monika Sroczynska,

5) Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala,

6)Wiceprzewodniczacy Rady- Piotr KUZllicki,

7)Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi do proponowanego porzadku
obrad?

Wójt Gminy Maria Kopczewska wniosla o wprowadzenie do porzadku obrad w pkt. 7.11.

projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego

z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,

Priorytet VII-Promocja Integracji Spolecznej, Dzialania 7.3.-Inicjatywy lokalne na rzecz

aktywnej integracji. Wniosek zostal zakwalifikowany. Otrzymalismy kwote 40 209zl. W tym

celu zostal przygotowany przedmiotowy projekt uchwaly.

Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak poddal pod glosowanie wniosek Pani Wójt

o wprowadzenie do porzadku obrad w pkt. 3.11. projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia

do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego
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w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII-Promocja Integracji

Spolecznej, Dzialania 7.3.-Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej integracji.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze wniosek Pani Wójt zostal przyjety

13 glosami "za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych glosów Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak postawil wniosek

o zatwierdzenie porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

W glosowaniu Radni 13 glosami "za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych SIe.

zatwierdzili nastepujacy porzadek

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na XLI Sesje Rad Gminy Ksawerów:
~

3.1. w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów,

3.2. w sprawie przyjecia "Programu wspólpracy Gminy Ksawerów z organizacjami

pozarzadowymi oraz podiniotami, o których mowa wart. 3 ust.3 ustawy z dnia 24

kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na 2009 rok",

3.3. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego,

3.4. w sprawie przyjecia darowizny,

3.5.w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie sprzetu medycznego dla

Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej "Osrodek Zdrowia"

w Ksawerowie,

3.6.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok,

3.7. w sprawie uchylenia uchwaly,

3.8.w sprawie przyjecia Sprawozdan z pracy Stalych Komisji Rady Gminy

Ksawerów,

3.9.w sprawie zatwierdzenia Planów pracy Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów

na 2009 rok,

3.10.w sprawie przyjecia "Planu Pracy Rady Gminy Ksawerów na 2009 rok" ,

3.11. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego

z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital

Ludzki, Priorytet VII-Promocja Integracji Spolecznej, Dzialania 7.3.-Inicjatywy

lokalne na rzecz aktywnej integracji.

4. Sprawy rózne i wniesione.

S. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.
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Ad.3.1.

Inspektor -Monika Sroczynska -omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawIe regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów. Zgodnie z ustawa Karta

Nauczyciela organ prowadzacy szkole okresla w drodze regulaminu poszczególne skladniki

wynagrodzenia, takie jak wynagrodzenie zasadnicze oraz warunki przyznawania dodatków

motywacyjnych, funkcyjnych oraz szczególowe warunki przyznawania dodatku

mieszkaniowego.

Zgodnie z ustawa Karta Nauczyciela nie ma obowiazku corocznego uchwalania tego

regulaminu.

W dniu 17 lutego 2009 r. odbyly sie uzgodnienia przedmiotowego projektu uchwaly ze

Zwiazkiem Nauczycielstwa Polskiego reprezentowanych przez Pania P~ezes Elzbiete Dybe

i Pania Wiceprezes Marzanne Ludziejewska.

W trakcie uzgodnien zwiazki wniosly nastepujace uwagi : "moc obowiazywania regulaminu

w 2009 r."

o dopisanie w § 1. po wyrazie "regulaminu wynagradzania" dopisac "na 2009 rok", oraz

w § 8.6. dopisanie pkt. 4 tresci w brzmieniu "za nieusprawiedliwiona nieobecnosc w

pracy"

Zastepca Wójta -Rafal Tustanowski dodal, ze Regionalna Izba Obrachunkowa dostala

prelongatywy do sprawdzania uzyskanych srednich w poszczególnych etapach awansu

zawodowego.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przecIw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.2.

Inspektor - Monika Sroczynska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w spraWIe przYJecia "Programu wspólpracy Gminy Ksawerów z organizacjami

pozarzadowymi oraz podmiotami, o których mowa wart. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na 2009 rok", powiedziala, ze

zgodnie z ustawa o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie mamy obowiazek

corocznego ustalania programu wspólpracy z organizacjami pozarzadowymi oraz innymi

organizacjami wymienionymi w tejze ustawie. Program ten zostal skonsultowany równiez

w dniu 17 lutego 2009 r. z organizacjami pozarzadowymi i stowarzyszeniami z terenu naszej
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Gminy oraz z przedstawicielkami Kól Gospodyn Wiejskich. W trakcie konsultacji

wniesiono poprawki literowe. Ponadto wniesione zostaly nastepujace uwagi:

W Dziale III Cel programu :

-w pkt. 1) po wyrazie pozarzadowych dopisac "i".

-w pkt. 7 po slowach "oszczedne" dopisac wyraz" oraz racjonalne"

W Dziale VIII Zadania priorytetowe przewidziane do realizacji z udzialem organizacji

pozarzadowych w 2009 roku.

- w pkt. 2 ppkt. 5) po wyrazach "Strazy Pozarnej" dopisac slowa "oraz innych

organizacji" .

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly . •
Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Inspektor -Monika Sroczynska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmiany uchwaly w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego, wyjasnila iz

w ramach umowy partnerskiej zostal zlozony wniosek w ramach Programu Regionalnego

Narodowa Strategia Spójnosci.

Urzad Marszalkowski Lodzi w uwagach formalnych do zlozonego wniosku stwierdzil, ze

w Planach Rozwoju Lokalnego powinno byc literalnie zadanie: "Nie tylko podrecznik

i tablica- wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w ksztalceniu mlodziezy

ze szkól róznych szczebli". W zwiazku z powyzszym Plan Rozwoju Lokalnego ulegl zmianie

w rozdziale 6 pkt. 6.1.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.4.

Wójt Gminy- Maria Kopczewska odnosnie projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny powiedziala, ze mieszkancy ul. Klonowej przekazali na rzecz

Gminy Ksawerów darowizne rzeczowa w postaci dokumentacji technicznej budowy sieci

wodno-kanalizacyjnej z przykanalikami do granic dzialek w ul. Klonowej w Ksawerowie.

Wartosc darowizny wynosi 25 000 zl.
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Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.5.

Skarbnik Gminy - Robert Zwierzynski odnosnie przedmiotowego projektu uchwaly

wyjasnil, ze wplynelo pismo z "Osrodka Zdrowia" w Ksawerowie z prosba o kontynuacje

umowy zawartej w styczniu 2006 roku na uzyczenie urzadzenia pn: Videoprinter P-93e na

rzecz SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie. Taka uchwala zostal podjeta w grudniu

2005 r. na okres 3 lat. Na prosbe pani dyrektor zostal przygotowany projekt uchwaly.

W § 1. wyraza sie zgode na uzyczenie dla SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie•
z siedziba przy ul. Jana Pawla II Nr 27 sprzetu medycznego w postaci urzadzenia

Videoprinter P-93e o wartosci 3.450,00 zl. Ww urzadzenie bedzie uzyczone na podstawie

umowy uzyczenia na okres 3 lat.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.6.

Skarbnik Gminy - Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok. W przedmiotowej uchwale

zastosowano zmiane z § 6300 na § 6620. Powyzsza zmiana podyktowana byla ustaleniami

z Powiatem Pabianickim i Regionalna Izba Obrachunkowa w Lodzi.

Radna Anna Szczesniak-Rydz zapytala czy nadal aktualna jest inwestycja na ul. Wolskiej?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze tak.

Radna Maria Wróbel zapytala czy na ulicy Maly Skret tez bedzie chodnik?

Wójt Gminy - Maria Kopczewska odpowiedziala, ze jedna strona rowu zostanie przykryta

po stronie ul. Lódzkiej.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 11 radnych, glosów przeciw nie

bylo, 2 radnych wstrzymalo sie od glosu.
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Ad.3.7.

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala wyjasnil, ze projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie uchylenia uchwaly dotyczy uchylenia uchwaly m III/8/2006 z dnia 14

grudnia 2006 L, w której ustala sie wysokosc diety dla przewodniczacych lub zastepców

stalych Komisji Rady, jezeli przewodnicza obradom Komisji, w wysokosci 150% diety

przyslugujacej radnemu za udzial w obradach Komisji. W zwiazku z podjeciem na ostatniej

sesji uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci diet dla radnych nie ma zastosowania.

W zwiazku z powyzszym zostal przygotowany ten projekt uchwaly.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 13 radnych, glosów przeCiW
- ,

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.8.

W tym punkcie Przewodniczacy stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów odczytali

sprawozdania z pracy Komisji:

1) Przewodniczacy - Hemyk Nowak odczytal sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki

Ochrony Srodowiska i Rolnictwa za rok 2008.

Za przyjeciem przedmiotowego sprawozdania glosowalo 13 radnych, glosów przeCiW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

2) Przewodniczaca -Helena Rusak odczytala sprawozdanie z pracy Komisji Samorzadowo

Spolecznej za rok 2008.

Za przyjeciem przedmiotowego sprawozdania glosowalo 13 radnych, glosów przeCiW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

3) Przewodniczaca -Bozena Ziólkowska odczytala sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej

za rok 2008.

Za przyjeciem przedmiotowego sprawozdania glosowalo 13 radnych, glosów przeCiW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.9.

W tym punkcie Przewodniczacy stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów odczytali

propozycje Planów pracy Komisji na 2009 rok:

1) Przewodniczacy - Hemyk Nowak odczytal Plan pracy Komisji Gospodarki Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa za rok 2008.

Za przyjeciem przedmiotowego Planu glosowalo 13 radnych, glosów przeCiW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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2) Przewodniczaca -Helena Rusak odczytala Plan pracy Komisji Samorzadowo-Spolecznej za

rok 2008.

Za przyjeciem przedmiotowego Planu glosowalo 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

3) Przewodniczaca -Bozena Ziólkowska odczytala Plan pracy Komisji Rewizyjnej za rok

2008.

Za przyjeciem przedmiotowego Planu glosowalo 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.l0.

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala odczytal propozycje Planu Pracy Rady Gminy

Ksawerów na 2009 rok, który zostal zaopiniowany. pozytywnie. "
Za przyjeciem Planu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych me

stwierdzono.

Ad.3.lI.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawIe zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego

z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,

Priorytet VII-Promocja Integracji Spolecznej, Dzialania 7.3.-Inicjatywy lokalne na rzecz

aktywnej integracji. Pani Wójt powiedziala, ze praca nad przygotowaniem wniosku jest to

bardzo mozolna praca. W przygotowanie wniosku zaangazowaly sie bardzo panie

nauczycielki ze Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak zapytala czy wszystkie szkoly zglosily

zaangazowanie do tego programu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze oczekujemy wspólpracy ze strony

nauczycieli, poniewaz sa oni najbardziej zorientowani w tej kwestii. W tej sprawie dzisiaj

odbedzie sie spotkanie z nauczycielami.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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AdA.

Radna Teresa Wolosz-Chalada zglosila problem sliskiej nawierzchni przy zbiegu

ul. Wschodniej i ul. Wolskiej.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska stwierdzila, ze w tej sprawie interweniowala

w Starostwie Powiatowym w Pabianicach i dzisiaj jeden z pracowników starostwa. bedzie na

wizji w terenie.

Radny Zbigniew Pluta stwierdzil, ze ul. Sucha jest nieprzejezdna i nalezy ja wysypac szlaka.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska stwierdzila, ze taki problem wystepuje na kazdej

gruntowej ulicy w Gminie.

Soltys -Kazimierz Ludziejewski powiedzial, ze w zwiazku z budowa IKEI, ruch jest

wahadlowy i odbywa sie na skróty ul. Wschodnia, która jest zbyt przeci~zona.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nie ma pozwolenia na przejazd

autobusów i innych samochodów ciezarowych ul. Wolska. W tej sprawie wyslane zostanie

pismo do Prezydenta Lodzi w sprawie uzgodnienia ruchu.

Ad.5.

Wspólnemu posiedzeniu

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz.

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSP~Iwona~~ka

10.17. zamknal wspólne

przewodniczyl

PRZEWODNICZACY KOMIS.;;
GOSPODARKI, OCHRONY SRODOWISKA iROLNICTWA

RadY_iFJ~I~~.a{ferówHin,ly~i:;;k

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci czlonków Komisji.

2. Proponowany porzadek obrad.

3. Projekty uchwal na XLI Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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